



Po Leung Kuk  
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,  
各位家長：

P20039

**Arrangements for the Resumption of S6 Face-to-face Classes**

**恢復中六級面授課堂的相關安排**

The Education Bureau announced on 29 November 2020 that all schools would suspend face-to-face lessons and school activities starting from 2 December 2020 up to the Christmas holiday while allowing special arrangements to be made for public examination bound students.

In view of Secondary 6 students having to face public examinations soon, we would like to arrange Secondary 6 students to return to school to attend half-day face-to-face lessons on campus from **9 December 2020 (Wednesday)** to prepare for the examinations. All lessons will be conducted according to the currently adopted timetables. Besides, online enrichment lessons will continue to be held in the afternoon session according to the needs of individual subjects.

We understand parents are deeply concerned about the health of students. Our school would strictly adhere to all the related health protection measures, including requiring all personnel to wear masks within the school premises, maintaining appropriate social distances, checking of body temperatures of students and teachers upon entry into the school premises, in order to safeguard the health and well-being of students and teachers.

Should you have any enquiries, please contact the staff of the General Office at 2497 7110.

教育局於 2020 年 11 月 29 日宣布，全港學校於 2020 年 12 月 2 日暫停面授課堂及校內活動，直至學校的聖誕假期開始。同時，教育局容許學校可按校本需要，為須於本學年參與公開考試的班級作特別安排。

鑒於中六學生快將面對公開考試，本校安排中六級學生由 2020 年 12 月 9 日開始，回校以半日制形式上面授課堂，以準備公開考試。課堂將按現行時間表進行。另外，下午的網上增潤課將會按各科需要而進行。

我們理解家長十分關心疫情下同學的健康，本校將會嚴謹遵從各項衛生防護措施，在校園內所有人士須時刻戴上口罩，亦須保持適當的社交距離，在校舍出入口為師生量度體溫等，以保障師生健康。

如有查詢，請與校務處職員聯絡(電話：2497 7110)。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College  
保良局羅傑承(一九八三)中學



Lam Ming Yan, Acting Principal 林明茵署理校長

4<sup>th</sup> December 2020 二零二零年十二月四日